
Geachte Raad, 
 
Dank voor het inspreekrecht hier vanavond. 
Ik wil nogmaals gebruik maken van het inspreekrecht wat betref bestemmingsplanwijziging van agrarisch 
naar Natuur. 
Dit gaat met name over de laatste ontwikkelingen. 
We hebben grote zorgen over het  voortbestaan van de hooibouw dag die wij jaarlijks organiseren, ook al 
zou de mogelijkheid er zijn om dit  nog voort te zetten  als wij overgaan tot particulier natuurbeheer . 
 het probleem is en blijft de ongewenste onkruidsoorten   wat wij al eerder hebben gemeld in de zienswijze, 
het inspreekrecht  bij de commissievergadering en  nog een laatste mail aan alle  commissie leden. 
Het kan toch niet zo zijn dat we op de hooibouw dag bordjes moeten gaan neerzetten met de 
waarschuwing kijk uit voor de distels met alle gevolgen van dien . 
Ook is het gras met distels er in, geen optie meer voor ruwvoer voor schapen en koeien. 
Het probleem is dat wij midden tussen percelen van  het Zuid Hollands landschap liggen  die de laatste 
jaren niets heeft gedaan aan de bestrijding van de ongewenste onkruidsoorten .  hier is zowel het Zuid 
Hollands landschap  als de gemeente Krimpenerwaard  het afgelopen jaar div. keren op gewezen dit zal 
zeker niet nieuw  voor u zijn . 
De gemeente  heeft in nov . 2018 gereageerd op de brief  van de ongewenste onkruidsoorten  zij gaven 
aan dat de Handhaving hier naar zou gaan kijken en dat we hier meer van zouden horen  alleen toen werd 
het stil er kwam geen antwoord.  In januari 2019  heb ik weer de gemeente een mail gestuurd wat ze er 
aan gaan doen  maar tot heden nog geen antwoord hierop ontvangen. 
Wel ben ik  gebeld  door het Zuid hollands landschap  naar aanleiding van een brief die de g emeente 
Krimpenerwaard  heeft gestuurd naar  het Z.H.L. 
Zij hebben mondeling toegezegd dat  de bermen van het wandelpad ten oosten van ons  dit jaar twee keer 
gemaaid gaan worden . 
Het grote probleem zit in het weiland  ten noorden dit willen ze niet maaien en chemisch bestrijden i.v.m. 
de weidevogels.  maar hier willen ze vrijwilligers gaan inzetten  om de distels te gaan trekken . 
Verder  zeiden ze  dat  het Z.H.L.  polder den hoek als  grootste probleem ziet  in de Krimpenerwaard ,wat 
betreft de ongewenste onkruid soorten 
Om deze reden sta ik hier nogmaals, ik zal het wel zwart wit zien maar ik zie daar  niet gebeuren dat de 
vrijwilligers  de distels en zuring  hier gaan weghouden gezien de grote oppervlakten die er vorig jaar al 
stonden en hebben gezaaid.  
 Zoals eerder  al div. keren aangeven dit is niet meer vrij te houden van de ongewenste onkruidsoorten  
Hierdoor is de optie voor particulier natuur beheer bijna ondoenbaar geworden  omdat aan ons de 
verplichting  wordt opgelegd om de ongewenste onkruidsoorten  weg te houden van de percelen zonder 
chemische bestrijding . 
De onderhandelaar komen dan met de tekst  bij uitbraak kan er alsnog beslist worden  tot chemische 
bestrijding. Die uitbraak was er en zal ook het komende jaar weer verschijnen. 
De vraag die door de onderhandelaars niet beantwoord kan worden  maar ook nog niet door de gemeente 
hoe gaat de gemeente Krimpenerwaard hier mee om, want het is toch altijd nog de plicht dat de buren de 
eerste 50 meter geen hinder ondervind van de  onkruid soorten  die op je land staan. gaat de Gemeente  
hierop handhaven ? 
Dan nog een laatste verzoek aan de gemeente ,misschien zien wij het verkeerd maar de gemeente stuurt  
biedingen die alleen maar gericht zijn op aankoop of onteigening i.v.m. de natuurontwikkeling en er wordt 
niet aan gedacht dat er ook nog blijvende schade  enz. overblijft als we willen overgaan tot particulier 
natuurbeheer. hier voelen wij  het laatste jaar totaal geen steun van de Gemeente Krimpenerwaard. 
De raad wordt nu gevraagd  de beslissing te nemen  om  de bestemming te gaan veranderen ik wens u 
allen  toe dat u hierin een wijs besluit neemt waar u met een goed gevoel op terug kan kijken en dat u de 
mensen die het aangaat ondersteund. 
 
Ik dank u voor de aandacht. 
Jan Ooms 
 
 
  
  


